



# مصنع عبر الجودة للمنتجات الأسمنتية ABR AL JAWDA FACTORY CEMENT PRODUCTS



## Company Profile 2023

## نبذة عن المصنع About the factory

مصانع عبر الجودة للمنتجات الأسمنتية سعودية بنسبة 100% وكانت البداية الأولى للمجموعة بالمنطقة الوسطي وتحديدًا محافظة المزاحمية وكان ذلك عام 2012 وذلك للحاق بالانفتاح والتطور للمنطقة لما تملكه المنطقة من حركة تجارية وعمرانية مزدهرة خاصة في مجال الإنشاء والتعمير ثم تم افتتاح فرعها الثاني بنفس المنطقة لزيادة الطاقة الإنتاجية وتلبية لرغبة وطلبات عملائنا الأعزاء لتغطية أكبر للمنطقة. وفي عام 2020 ولما حققه المصنع من إنجازات في مجال التشييد والبناء من خلال توريد الخرسانة الجاهزة والطوب الأسمنتية كان لابد من تأسيس فرعنا الجديد بمدينة الرياض لما تشهده الرياض من إنشاءات عمرانية ومشاريع ضخمة

ويقوم النشاط الأساسي لمصانع عبر الجودة على توريد الخرسانة الجاهزة بمواصفاتها العالمية وذات الجودة العالية والتي تضمن لعملائنا وشركائنا حصولهم على أفضل جودة للخرسانة الجاهزة وذلك بما يلبي كافة المواصفات الفنية والهندسية والتقنية للمشاريع المختلفة. إن مصنع عبر الجودة تورد لأكثر المشاريع الحكومية والمشاريع الخاصة من مختلف فروعها تلبية لاحتياجات عملائنا الكرام وبما يتوافق مع أحدث مواصفات الجودة السعودية وبطاقة إنتاجية تصل إلى 750000 سنويًا. يمتلك مصنع عبر الجودة فريق متكامل على درجة عالية من التأهيل من مهندسين وفنيين واستشاريين وإداريين وعمال ذو كفاءة عالية وخبرة طويلة في مجال الخرسانة الجاهزة

Quality factories for cement products are 100% Saudi, and the group's first start was in the central region, specifically Al-Muzahimiyah governorate, and that was in 2012, in order to catch up with the openness and development of the region because of the prosperous commercial and urban movement owned by the region, especially in the field of construction and development, and then its second branch was opened in the same region to increase production capacity And to meet the desire and requests of our dear customers for a greater coverage of the area

In the year 2020, and the achievements of the factory in the field of construction and building through the supply of ready-made concrete and cement bricks, it was necessary to establish our new branch in Riyadh due to the urban construction and huge projects that Riyadh is witnessing

The main activity of Trans Quality Factories is to supply ready-made concrete with international specifications and high quality, which ensures that our customers and partners obtain the best quality of ready-mix concrete in a manner that meets all technical, engineering and technical specifications for various projects

The Trans Quality Factory supplies the largest governmental and private projects of its various branches to meet the needs of our valued customers and in accordance with the latest Saudi quality specifications, with a production capacity of 750,000 annually Trans Quality Factory has a highly qualified integrated team of engineers, technicians, consultants, administrators and workers with high efficiency and long experience in the field of ready-mix concrete

## نبذة عن المصنع

### About the factory

نحن فريق العمل في مصنع عبر الجودة نعمل بروح الفريق الواحد لتقديم منتج بأعلى درجات الجودة عن طريق استخدام أحدث الأجهزة و المعدات في العالم في مجال صناعة الخرسانة الجاهزة ، بالإضافة إلى بحثنا المستمر لكسب ثقة العميل عن طريق بحوث التسويق و مدى رضا العملاء ، من أجل ذلك تم تطبيق نظام رسمي لجودة مبني على متطلبات نظام أيزو .

مهمتنا هي تكوين شراكة حقيقية ومستمرة مع عملائنا ومساعدتهم على النمو وإنجاز مشاريعهم حسب الموعد المحدد من خلال توفير منتجات عالية الجودة وتوريد مستقر وخدمات قيمة وحلول فعالة بتكاليف أقل والهدف الأساسي في سياسة إدارة الجودة في مصنع عبر الجودة هو الحصول على راض العملاء من خلال استخدام أحدث الوسائل التكنولوجية في عملياتنا لإنتاج أفضل نوعية في المنتجات ذات الجودة العالية و المتمثلة في ما يلي :

- الملاحظة المباشرة لكافة كميات المواد الخام الواردة .
- التحقق الكامل من العينات المستلمة وفقاً لخطة الجودة المعتمدة .
- فحوصات دورية للتأكد من جودة المواد الأولية
- تنفيذ الخلطات الاسمنتية وفقاً للمواصفات المطلوبة و المعايير المحلية والدولية وإجراء فحوصات المقاومة والكسر للتأكد من مطابقتها لهذه المواصفات وعمل تصاميم دورية من خلال أخذ عينات من المنتجات وإخضاعها للفحوصات المختلفة .
- تخزين المواد الأولية في أماكن يتوفر فيها كافة الاشتراطات لحفاظ عليها من الخصائص الفيزيائية والكيميائية .

We are a team working in a factory through quality. We work in the spirit of one team to provide a product of the highest quality by using the latest devices and equipment in the world in the field of ready-mix concrete industry, in addition to our continuous search to gain the trust of the customer through marketing research and customer satisfaction, for that An official quality system based on the requirements of the ISO system has been implemented.

Our mission is to form a true and continuous partnership with our customers and help them grow and get their projects done on schedule by providing high quality products, stable supply, value services and effective solutions at lower costs. Technological in our processes to produce the best quality in high quality products, represented in the following:

- Direct observation of all quantities of raw materials received.
- Full verification of received samples according to the approved quality plan.

Periodic checks to ensure the quality of raw materials

Implementation of cement mixtures in accordance with the required specifications and local and international standards, conducting resistance and fracture tests to ensure their compliance with these specifications, and making periodic designs by taking samples of products and subjecting them to various tests.

Storing raw materials in places where all requirements are met to preserve them from physical and chemical properties

## نبذة عن المصنع About the factory

- طلب المواد الأولية من الأسمنت والرمل والبص و الإضافات الكيميائية من أفضل الموردين و المصنعين لها .
- مصنع عبر الجودة رائد في توفير حلول في مجال الخرسانة الجاهزة وفق مستويات الجودة العالية عن طريق حلول مبتكرة تاهم في رفع مستوى صناعة البناء للمستوى الإحترافي .
- يقدم مصنع عبر الجودة للمنتجات الأسمنتية أفضل الخلطات الخرسانة المطابقة لأعلى معايير و المواصفات والممارسات الدولية بإشراف فريق عمل متكامل من الخبراء و المهنيين المختصين بتطوير وإنتاج الخرسانة الجاهزة ، وتشغيل المصانع وخدمة العملاء ومراقبة الجودة وتقديم الدعم الفني لضمان تسليم أفضل الخدمات والمنتجات ات الجودة و الكفاءة العالية .

---

Requesting raw materials such as cement, sand, gravel and chemical additives from the .best suppliers and manufacturers

A Factory Through Quality is a pioneer in providing solutions in the field of ready-made concrete according to high quality levels through innovative solutions that contribute to .raising the level of the construction industry to a professional level

Trans-Quality Factory for cement products provides the best concrete mixtures that comply with the highest international standards, specifications and practices under the supervision of an integrated team of experts and professionals specialized in developing and producing ready-made concrete, operating factories, customer service, quality control and providing technical support to ensure the delivery of the best services and prod- .ucts of high quality and efficiency



“  
**مصانع عبر الجودة**  
**Abr Al-Jawda Factories**  
Ready Mix Concrete  
”

**الرياض - المزاحمية**

**0555110402 - 0500058195**



# البلوك الأسمنتي

الرياض - المزاحمية

0555110402 - 0500058195

# مصنع البلوك

## Block Factory

نقوم بتصنيع جميع أنواع المنتجات الأسمنتية بمختلف المقاسات و الأشكال ، حسب المواصفات المطلوبة على اي وجه من الوجوه التي تفي بالاستغناء عن اللياسة و البياض كما يمكننا التصنيع حسب رغبة العميل .

We manufacture all kinds of cement products in various sizes and shapes, according to the specifications required on any aspect that satisfies the need to dispense with plaster and whiteness. We can also manufacture according to the customer's desire.



## Concrete Blocks

### - Hollow Blocks (2Holes)

39 x 19 x 9 cm  
39 x 19 x 14 cm  
39 x 19 x 19 cm  
40 x 20 x 10 cm  
40 x 20 x 15 cm  
40 x 20 x 20 cm



### - Cellular Multicore Blocks

40 x 20 x 10 cm  
39 x 19 x 14 cm  
39 x 19 x 19 cm  
40 x 20 x 15 cm  
40 x 20 x 15 cm  
40 x 20 x 20 cm



### - Solid Blocks

39 x 19 x 9 cm  
39 x 19 x 14 cm  
39 x 19 x 19 cm  
40 x 20 x 10 cm  
40 x 20 x 15 cm  
40 x 20 x 20 cm



### - Insulated Blocks

40 x 20 x 20 cm



### - Hourli Blocks

40 x 20 x 20 cm  
40 x 20 x 25 cm  
40 x 20 x 30 cm  
40 x 20 x 33 cm



### - U-shape Lintel

39 x 19 x 14 cm  
39 x 19 x 19 cm



## Fluted & Split Fluted

### - Fluted Blocks

39 x 20 x 10 cm  
39 x 20 x 15 cm  
39 x 20 x 20 cm  
40 x 20 x 10 cm  
40 x 20 x 15 cm



### - Split Fluted Blocks

39 x 19 x 9 cm  
39 x 19 x 19 cm  
40 x 20 x 15 cm  
40 x 20 x 20 cm



## البلوك الأسمنتي

### - البلوك المفرغ ( فتحتين )

سم ٩ × ١٩ × ٣٩  
سم ١٤ × ١٩ × ٣٩  
سم ١٩ × ١٩ × ٣٩  
سم ١٠ × ٢٠ × ٤٠  
سم ١٥ × ٢٠ × ٤٠  
سم ٢٠ × ٢٠ × ٤٠



### - البلوك المتعدد الخلايا ( مخبش )

سم ١٠ × ٢٠ × ٤٠  
سم ١٤ × ١٩ × ٣٩  
سم ١٩ × ١٩ × ٣٩  
سم ١٥ × ٢٠ × ٤٠  
سم ١٥ × ٢٠ × ٤٠  
سم ٢٠ × ٢٠ × ٤٠



### - البلوك المصمت

سم ٩ × ١٩ × ٣٩  
سم ١٤ × ١٩ × ٣٩  
سم ١٩ × ١٩ × ٣٩  
سم ١٠ × ٢٠ × ٤٠  
سم ١٥ × ٢٠ × ٤٠  
سم ٢٠ × ٢٠ × ٤٠



### - البلوك الموزل

سم ٢٠ × ٢٠ × ٤٠



### - بلوك الهورلي

سم ٢٠ × ٢٠ × ٤٠  
سم ٢٥ × ٢٠ × ٤٠  
سم ٣٠ × ٢٠ × ٤٠  
سم ٣٣ × ٢٠ × ٤٠



### - بلوك شكل U للأعتاب

سم ١٤ × ١٩ × ٣٩  
سم ١٩ × ١٩ × ٣٩



## البلوك المحرز الناعم و الخشن

### - البلوك المحرز الناعم

سم ١٠ × ٢٠ × ٣٩  
سم ١٥ × ٢٠ × ٣٩  
سم ٢٠ × ٢٠ × ٣٩  
سم ١٠ × ٢٠ × ٤٠  
سم ١٥ × ٢٠ × ٤٠



### - البلوك المحرز الخشن

سم ٩ × ١٩ × ٣٩  
سم ١٤ × ١٩ × ٣٩  
سم ١٥ × ٢٠ × ٤٠  
سم ٢٠ × ٢٠ × ٤٠







# مشاريعنا

Our projects





- - الكلية التقنية للبنات شركة بن دايل للمقاولات الكمية 30000 متر .
- - خزان مياة الهيئة الوطنية للمياة شركة مشاريع الجزيرة الكمية 20000 متر .
- - فرع وزارة الزراعة ضрма شركة ابتكار المعمار للمقاولات .
- -مجمع محاكم المزاحمية شركة هاشم للتجارة والمقاولات .

- 
- - Technical College for Girls, Bin Dale Contracting Company, 30,000 square metres.
  - - The water tank of the National Water Authority, Al-Jazeera Projects Company, the quantity is 20000 meters.
  - - Branch of the Ministry of Agriculture, Darma, Ibtikar Al-Mimar Contracting Company.
  - - Al Muzahimiyah Courts Complex, Hashem Trading and Contracting Company.

# مشاريعنا

## Our projects



- الكلية التقنية للبنات  
شركة بن دايل للمقاولات  
الكمية 30000 متر .



- خزان مياة

الهيئة الوطنية للمياة

شركة مشاريع الجزيرة

الكمية 20000 متر.



# مشاريعنا

## Our projects



- فرع وزارة الزراعة  
محافظة ضرما  
شركة ابتكار المعمار للمقاولات



- مجمع محاكم المزاحمية  
شركة هاشم للتجارة  
والمقاولات













# شركاؤنا في النجاح

## Our partners in success





مصنع عبر الجودة للمنتجات الأسمنتية  
Abr Al Jaudah Factory Cement Products

المملكة العربية السعودية - شمال الرياض - حي الخير ، ٥٨١٩٥٠٠٠٠ / المزاحمية - الصناعية ، ٠٧٠٣٤٠٧٠٠٠٠٠  
K.S.A - North of Riyadh - Al-Khair AREA : 0500058195 / Al-Muzahimiyah - Industrial: 0115234070